
Christiansfeld Skole, Skolebestyrelsesmøde 
 
 
Møde nr. 1/5 – det sjette møde er erstattet af fælles kursus for alle skolebestyrelser 

Tid og sted: 16. august 2022 kl. 16.30-18.30 i skolens personalerum. 

 

Mødedeltagere 

Kim Hede, Steen Jepsen, Anita Pedersen, Tina Hjorth Nissen, Hans Nissen Rosenbjerg, Christina Holm, Helene 

Baarup-Christensen, Susanne Jakobsen, Dorte Tonnesen og Henriette Aaby 

 

Afbud 

Marianne Grave Lindvig 

 

Referat 

Ud fra de enkelte punkter indikeres, hvorvidt punktet er til beslutning (B), drøftelse (D) eller orientering (O) 

 

Ordstyrer: Kim Hede 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af dagsorden – her kan gives plads til akutte punkter (B) 

Godkendt 

 

3. Konstituering af skolebestyrelsen v/Kim Hede (B) 

Kim Hede fortsætter som formand og Steen Jepsen som næstformand 

 

4. Fokusområder i skoleåret 2022-2023 v/Kim Hede (B) 

– hvad ønsker bestyrelsen at arbejde med?  Der kan arbejdes skolens principper, forny skoles folder, 

forventninger med skole-hjemsamtaler m.v.  

Skolebestyrelsen ønsker i dette skoleår at arbejde med 

 Digitale- devises, BYOD. 

 Skole-hjemsamarbejdet. 

 

Hvad kunne skolebestyrelsen videre arbejde med som profilerer skolen: 

 Fællesskabsskabende læringsforløb: By-samfund, fælles-fagdage 

 Hvordan kan skolen få mere glæde af Cubens faciliteter og planlagte aktiviteter?  

 Udvide det erhvervsfaglige samarbejde  

 Skolevenner. Frivillige borgere som kommer på besøg i klasser. Senioridrætten i byen er meget 

aktiv, og kunne måske være interesseret i et samarbejde. 

 

 

5. Input til Brugernævnsmøderne v/Henriette Aaby (B) 

– hvilke temaer kunne vi tænke os at drøfte/behandle på møderne? 

 Bedre samspil mellem kommunens faciliteter og skolerne 
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 Co-teaching – hvor meget er der på skolerne mulighed for at realisere, hvordan er vilkårene og 

økonomi på de enkelte skoler.  

Skolebestyrelsen udarbejder et forslag. 

 

6. Problemadfærd blandt nogle af byens unge v/Dorte Tonnesen (D) 

– hvordan kan SKB understøtte en positiv udvikling, fx i samarbejde m. Ungdomsskolen og lokalsamfundet? 

Skolen bliver ofte kontaktet i forbindelse med, at unge i byen begår hærværk. Meget sjælendt er det elever 

fra skolen, men unge som ikke går på skolen. Når skolen får henvendelser og det er egne elever, tager 

skolen henvendelsen med i SSP.  

Skolen har ikke ansvar for unges opførsel når de ikke er i skole, det er et forældreansvar. Spøgsmålet er om 

der kan gøres mere for de unge. Leder af ungdomsskolen kunne inviteres til et skolebestyrelsesmøde i 

forhold til tiltag for de unge. Elevrådet kunne arbejde med, hvad de godt kunne tænke sig af tilbud fra 

ungdomsskolen.  Kim Hede kontakter ungdomsskolen.  

 

7. Nyt fra SFO v/Henriette Aaby 

– børnetal (O)  

Der er 103 indmeldte børn i SFO, hvilket er 20 børn mere end i februar. Tilbuddene i SFO har bevaret flere 

børn i SFO end tidligere, og medarbejdere arbejder løbende på fortsat at øge kvaliteten i tilbuddet. 

Skolebestyrelsen peger på, at der skal tilbydes flere aktiviteter som er konkurrencepræget, og tilbud som 

kan fastholde især drenge i højere grad. Især de ældre drenge er sværere at fastholde i tilbuddet.  

 

– forældredeltagelse i ansættelsen af ny pædagog den 29. august fra kl. 15. (B) 

Christina Holm repræsenterer skolebestyrelsen. 

 

8. Skal lærernes TR deltage som medarbejderrepræsentant i ansættelse af lærere? (B) 

Medarbejderrepræsentanter i skolebestyrelsen repræsenterer alle medarbejdere på skolen, og skal fortsat 

gøre dette fremadrettet til ansættelsessamtaler.  

 

9. Fælles skolebestyrelsesmøde m. Sjølund-Hejls? v/Henriette Aaby (B) 

Samarbejdet mellem skolerne har betydet, at Christiansfeld Skole er et naturligt valg som overskoling. At 

samarbejdet på 6.årgang mellem lærerne på de to skoler sikres, så eleverne kommer til at møde hinanden i 

løbet af 6. årgang. Dette giver de bedste betingelser for ny klassedeling, da lærerene på de to skoler kender 

eleverne og deres forudsætninger i højere grad. 

 

Det gode samarbejde ønskes fortsat. Det fælles skolebestyrelsesmøde har været en god anledning til at 

opretholde de gode relationer, og til ide- og vidensudveksling mellem skolebestyrelserne. Et fælles tema for 

de to skolebestyrelser tages op på et fælles skolebestyrelsesmøde i løbet af året. Skoleledere på de to skoler 

aftaler tidspunkt.  

 

10. Økonomi v/Henriette Aaby (O) 

Skolens forventninger til årets budget holder.  
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11. Aktuelt – herunder fortrolige forhold, som ikke fremgår skriftligt andetsteds 

 


